
    

                                                                                     
 
Verksamhetsberättelse 2019 

 

STYRELSEN 

Lars Juviken Kullavik IF ordförande, Johan Gometz Onsala BK vice ordförande,  

Håkan Ågren Lerkils IF kassör, Ronny Norberg Tölö IF sekreterare och  

Göran Bengtsson Kungsbacka IF ledamot. 

Suppleanter: Gunilla Gustavsson Kungsbacka DFF och Håkan Bolin Åsa IF. 

Styrelsen har under året haft fem protokollförda styrelsemöten. 

 

MEDLEMSFÖRENINGAR 2019 

Åsa IF, Kullavik IF, Kungsbacka IF, Onsala BK, IFK Fjärås, Tölö IF, Lerkils IF, Särö IK,  

Anneberg IF, Frillesås FF, Löftadalen IF, Kungsbacka DFF och Kungsbacka City FC. 

 

ÅRSMÖTE  

Hölls 2019-04-07 i Lerkil IF´s klubblokal. 

 

KUNGSBACKALEKEN  

Poolspel har genomförts med sammandrag tre gånger på våren och tre gånger på hösten för 

pojkar och flickor 7-9 år (födda 2010-12).  Spelformerna var 3 mot 3 och 5 mot 5. Vid varje 

tillfälle spelade varje lag 3 matcher. Totalt har 133 lag deltagit och 9 av medlems-

föreningarna har deltagit i något av de sex sammandragen. Matcherna har arrangerats hos 

Kullaviks IF, Onsala BK, IFK Fjärås, Frillesås FF, Tölö IF, Kungsbacka DFF och Lerkils IF. 

Under året har vi haft höga transportkostnader ca 35 000 SEK för att transportera 

kommunens gamla 5 mot 5 mål.  Styrelsen beslöt att köpa in 16 nya hopfällbara mål med 

SvFFs nya mått, som levererades under hösten. Total kostnad för målen är ca 100 000 SEK. 

Vi har fått bidrag dels från HFF och Kommunen på ca 75 000 SEK, så nettoinvesteringen för 

KGFS blir ca 25 000 SEK. Transporterna sköts och bekostas numera istället av de 

arrangerande föreningarna. 

 

 

 

 

 

 

 



    

 

HALLANDS FOTBOLLSFÖRBUND 

Samarbetet med HFF har varit gott under året.  

Domarfrågan har dock varit ett ständigt aktuellt samtalsämne. 

KGFS styrelse har varit aktiva för att Norra Halland skall vara representerade i HFFs 

styrelse. På HFFs årsmöte 2019 valdes Göran Bengtsson in i valberedningen. 

 

FRITID OCH FOLKHÄLSA 

Anläggningsrådet har genomfört ett antal träffar under året där klubbarna bjudits in att 

närvara och få information om anläggningarna med mera. 

 

DOMARE 

Bristen på distriktsdomare kvarstår. Det har medfört ökade domarkostnader för 

föreningarna på grund av reseersättningar till långväga domare. 

 

DUBBELIDROTT 

Överenskommelse som skrevs på 2018, har följts av de flesta föreningarna.  

Dialog har förts med handbollen för att för få till stånd en bättre uppfyllelse av 

överenskommelsen.  

 

SLUTORD 

Styrelsen, som nu bestått av fem ledamöter och två suppleanter, är engagerade i sina 

föreningar antingen som styrelseledamöter eller typ sportchefer. Förutom förvaltningen har 

den också sammankallat till ett ordförandemöte under året för beslut/information.  

 

Styrelsen avger årsredovisningen för 2019 i efterföljande resultat- och balansräkning och 

föreslår att årets vinst 6 097 SEK överförs i ny räkning. 

 

 

Kungsbacka 2020-03-19 

 

 

Styrelsen Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS 

 

 

 

____________________          ____________________          ____________________ 

Lars Juviken                                Håkan Ågren                               Ronny Norberg 

 

____________________          ____________________ 

Johan Gometz                             Göran Bengtsson                


